
چند ساعت تا حذف احتمالي از ليگ قهرمانان آسيا
روز سرنوشت

تكليف امروز مش�خص مي ش�ود. فرص�ت تيم هاي لي�گ برتري 
براي كس�ب مجوز حرفه اي گري از AFC امروز به پايان مي رسد 
و در صورتي كه مجوز صادر نش�ود، نماينده هاي ايران نمي توانند 
در رقابت ه�اي فص�ل آتي لي�گ قهرمانان آس�يا ش�ركت كنند. 
چند ساعت بيشتر تا حذف احتمالي پرس��پوليس و استقلال از ليگ 
قهرمانان به دليل عدم پرداخت بدهي و كس��ب مج��وز حرفه اي باقي 
نمانده است، مشكلي كه پيشتر مي شد آن را حل و فصل كرد، البته اگر 

حق اين تيم ها از پخش بازي هاي تلويزيوني داده مي شد. 
تيم هاي ايراني در حالي به دليل داشتن بدهي هاي هنگفت در معرض 
خطر حذف از ليگ قهرمانان قرار دارند كه سال هاس��ت نتوانس��ته اند 
با گرفتن حق خود از صداوسيما، مش��كلات مالي خود را حل و فصل 
كنند. مشكلي كه حالا آنها را در آس��تانه حذف از ليگ قهرمانان آسيا 
قرار داده اس��ت، اگرچه بدهي هاي هنگفت تيم هاي باش��گاهي ايران 
دليلي جز ناكارآمدي و اهم��ال مديران آنها ندارد، اما اين مش��كلات 
مالي مي توانس��تند كار را به امروز نكش��انند و تهديد كنفدراس��يون 
فوتبال آسيا را در پي نداشته باش��ند، اگر تيم هاي فوتبال ايران موفق 
به دريافت حق خود از پخش تلويزيوني بازي هايشان مي شدند و با اين 
دريافتي بدهي هايشان را پرداخت مي كردند. مس��ئله اي كه به گفته 
داورزني مي تواند مشكلات ورزش را حل كند: »يكسري ناهماهنگي ها 
و اختلاف برداشت هايي وجود داش��ت كه تا حد زيادي برطرف شده و 
الان ديدگاه هاي ما و حق و حقوق قانوني كه داريم، كاملًا مشخص است 
و انتظار داريم دوستان در صداوسيما هم هرچه سريع تر همكاري هاي 
لازم را داشته باشند تا بتوانيم در سايه يک وحدت، هماهنگي و همدلي 
بحث حق پخش مسابقات ورزشي را تعيين تكليف كنيم تا بخش هاي 
مختلف ورزش از جمله باشگاه ها از حق خود بهره مند شوند. اين مسئله 
قانوني است كه اگر اجرا نش��ود،  مراجع نظارتي بايد وارد عمل شوند و 
از كس��ي كه قانون را اجرا نمي كند، پاس��خ بخواهند. اين مورد به حل 

مشكلات ورزش و باشگاه ها كمک زيادي خواهد كرد.«
   كاري از دستمان برنمي آيد

چند روز بعد از اينكه ت��اج در مصاحبه اي گفت »بدهكاري باش��گاه ها 
به خصوص استقلال معضل بزرگي براي فدراس��يون است و به همين 
دليل ممكن اس��ت اين تيم ليگ قهرمانان آسيا را از دست بدهد«، خبر 
ضرب الاجل كنفدرس��يون فوتبال آس��يا براي تيم هاي باشگاهي ايران 
رسانه اي شد، اگرچه باشگاه استقلال پيشتر خبر حذف از آسيا را تكذيب 
كرده بود، اما رئيس فدرس��يون فوتبال يک بار ديگ��ر در خصوص اين 
احتمال سخن گفت: »بارها در خصوص بدهي باشگاه ها و مجوز حرفه اي 
اخطارهاي لازم را داديم و حتي براي تسويه اين بدهي ها با AFC رايزني 
كرديم و مهلت بيش��تري گرفتيم و حالا هم اميدواريم باشگاه ها بدهي 
خود را پرداخت كنند و از ليگ قهرمانان آسيا حذف نشوند، چراكه يكي از 
شروط كسب مجوز حرفه اي نداشتن بدهي است و فوتبال ايران چاره اي 
جز رفتن به اين سمت ندارد. كاري هم به تكذيب باشگاه هانداريم، قوانين 
و شرايط را مثل گذشته توضيح داديم.  AFC هم با هيچ باشگاه و كشوري 
ش��وخي ندارد و محكم پاي قوانين خود ايس��تاده و از حضور تيم هاي 
بدهكار و باشگاه هايي كه نمي توانند مجوز حرفه اي دريافت كنند در ليگ 
قهرمانان آسيا جلوگيري مي كند. اتفاقي كه براي تيم هاي عربستاني و 
اماراتي رخ داد، بدون هيچ تعارفي براي باشگاه هاي ايراني هم رخ مي دهد 
آن هم در صورتي كه بدهي  هاي خود را پرداخت نكنند. به هر صورت در 
شرايط كنوني باشگاه هاي پرسپوليس، استقلال، تراكتورسازي و نفت 
بدهي زيادي به افراد مختلف دارند و اگر اين بدهي ها پرداخت نش��ود، 
توسط كنفدراسيون فوتبال آسيا از ليگ قهرمانان حذف خواهند شد و 
اين چيزي نيست كه ما بتوانيم جلوي آن را بگيريم و اگر AFC چنين 

دستوري صادر كند ما هم موظف به اجراي آن هستيم.«
   راه حل غيرقانوني!

تاج در حالي مي گويد در صورت عدم پرداخت بدهي ها كاري از دست 
فدراسيون برنمي آيد كه طي يكي، دو روز گذشته شايعه اي در خصوص 
مماشات فدراسيون و سندسازي هايي در اين زمينه به گوش مي رسد كه 
در صورت عملي شدن نه فقط مي تواند وجهه فوتبال ايران را خدشه دار 
كند كه ضربه اي مهلک به تيم ملي خواهد زد و احتمال حذف آن از جام 

ملت هاي آسيا را به دنبال خواهد داشت.

ادعای تخلف در لیگ کشتی  مستند باشد
دبير فدراسيون كشتي انتقادهاي مطرح 
شده در خصوص ليگ كشتي را قبول ندارد. 
پس از آنكه برخي ها از وجود تباني و مافيا 
در ليگ كشتي صحبت كردند، رضا لايق از 
منتقدان خواست تا ادعاهاي خود را مستند 
ارائه دهند: »هر ادعايي به صورت مكتوب به 
فدراسيون كشتي ارسال شود به كميته انضباطي ارجاع مي شود تا در 
مورد آن بررسي لازم صورت گيرد، ولي قطعاً ادعاها بايد مستند باشد تا 
بتوان آن را اثبات كرد. بايد در نظر داشته باشيم كه كشتي يک ورزش 
پهلواني است و بايد اخلاق مداري در آن رعايت شود و هر موضوعي را 
بايد با سند مطرح كرد. آنچه مورد اعتراض برخي تيم ها بوده و صحيح 
است، علني شدن برخي قراردادهاي كشتي گيران با تيم هاي مختلف 

است اما اين قراردادها محرمانه بود و نبايد علني مي شد.«

كيانوش رستمي با 
سعيد احمديان

  گزارش
مضح�ک خواندن 
احتم�ال  ش�ايعه 
پناهندگي اش به امريكا، ديروز در واكنش به 
خبرهايي كه درباره عدم صدور ويزايش جهت 
ش�ركت در مس�ابقات وزنه برداري قهرماني 
جهان در اي�الات متحده به گوش مي رس�د، 
اميدواران�ه از حل مش�كلش صحب�ت كرد، 
هرچند وزنه بردار طلايي كشورمان كه شنيده 
مي ش�ود مصدوميت هم آزارش مي دهد و از 
آمادگي المپيک دور است، بايد به احتمال زياد 
قيد حضور در مسابقات جهاني امريكا را بزند، 
مگر اينكه در دقيقه 90 مش�كلش حل شود!

كيانوش رس��متي و حاش��يه هايش انگار تمامي 
ندارد تا او دوباره خبرساز شود. البته اين بار خبري 
از نافرماني رستمي از حضور در تمرينات و تنها 
تمرين كردن نيست، بلكه اين بار شايعه پناهندگي 
و ماجراي س��فر كيانوش به هم��راه تيم ملي به 
امريكا جهت حض��ور در رقابت هاي وزنه برداري 

قهرماني جهان حاشيه س��از ش��ده تا جايي كه 
حتي گفته مي شود ش��ايد طلايي كشورمان در 
المپيک ريو نتواند در امري��كا روي تخته برود و 
طلاي المپيک را در اين رقابت ها تكرار كند. گفته 
مي شود امريكايي ها به عدم بازگشت رستمي از 
ايالات متحده مطمئن نيس��تند به همين خاطر 
ويزاي قهرمان المپيک كشورمان براي وزنه زدن 
در قهرماني جهان به مشكل خورده است و آن طور 
كه برخي منابع خبري مي گويند با توجه به زمان 
باقي مانده تا آغاز اين رقابت ها، خيلي بعيد به نظر 
مي رسد كه رس��تمي بتواند در امريكا وزنه بزند و 
شانس كمي خواهد داشت تا رنگ مدال نقره دوره 

پيش را به خوشرنگ ترين مدال تغيير دهد. 
   چالش عدم اعتماد

زمزمه ها از س��ه روز پيش آغاز ش��د. يک روز پس 
از برگزاري ركوردگيري ملي پوش��ان وزنه برداري 
در اردوي ش��مال و اعلام اس��امي نفرات اعزامي به 
رقابت هاي جهاني امريكا، غيبت كيانوش رستمي در 
ركوردگيري انتقادها را متوجه فدراسيون وزنه برداري 

كرد كه چرا رس��تمي كه فدراس��يون حتي حاضر 
ش��ده جداگانه تمرين كند، حاضر نشد حداقل در 
ركوردگيري ش��ركت كند تا آمادگي اش مشخص 
ش��ود. فدراس��يون وزنه برداري، ام��ا همان موضع 
هميشگي را گرفت و پشت قهرمان المپيک درآمد 
تا بار ديگر انتقادات از ورزشكارسالاري فدراسيون بالا 
بگيرد. با اين حال حاشيه هاي اصلي از زمزمه نرفتن 
كيانوش رستمي به جهاني امريكا با رسانه اي شدن رد 
درخواست ويزاي وي و برادرش آغاز شد. شنيده هايي 

كه فدراسيون وزنه برداري هم آن را تأييد كرد. 
 علي مرادي، رئيس فدراسيون ديروز در اين رابطه 
به فارس گفت: »به ما از س��وي كميته برگزاري 
مس��ابقات جهاني اط��لاع دادند كه رس��تمي و 
برادرش يكي از فرم هايي را كه مربوط به تضمين 
بازگش��ت آنها به ايران پس از مس��ابقات جهاني 
است، پر نكرده اند. ما هم اين موضوع را به اطلاع 
آنها رسانديم كه بايد مدارک خود را تكميل كنند و 
يک بار ديگر براي مصاحبه به دوبي بروند. از طرفي 
س��فارت امريكا براي برخي وزنه برداران س��اير 

كشورها كه احتمال مي داد پس از پايان مسابقات 
جهاني به كشورشان بازنگردند، ويزا صادر نكرده و 

چنين مشكلاتي مخصوص ايران نيست.« 
دبيركل فدراسيون وزنه برداري امريكا هم ديروز 
در اين باره و در گفت وگو با ايسنا با تائيد مشكل 
رستمي از احتمال كم صدور ويزا با توجه به زمان 
باقي مانده براي وي خبر داد، مسئله اي كه سبب 
مي شود قهرمان المپيک كشورمان يكي از غايبان 
بزرگ جهاني امريكا باشد: »آقاي رستمي ثابت 
نكرده كه قصد ندارد در امريكا بماند. او مي تواند 
دوباره براي گرفتن ويزا اقدام كند. البته تا شروع 
مسابقات كمتر از يک ماه باقي  مانده و گرفتن ويزا 

براي رستمي با چالش روبه رو مي شود.«
   رسمتي: پناهندگي؟ كذب محض است

در حالي عدم صدور ويزاي رستمي خبرساز شده 
كه ديروز برخي رسانه ها اين مسئله را به احتمال 
پناهندگي رس��تمي ربط داده  و نوشته اند، بعد از 
المپيک 2016 ريو رستمي براي درخواست ويزا 
و س��فر به ينگه دنيا به يكي از سفارت هاي امريكا 
مراجعه مي كند، اما بنا بر دلايلي درخواست او رد 
و با آن موافقت نمي شود. حالا در دومين مراجعه 
رستمي به سفارت امريكا جهت گرفتن ويزا براي 
حضور در رقابت هاي وزنه برداري قهرماني جهان 
در امريكا باز هم درخواست ويزاي وي رد شده است، 
مسئله اي كه شايد بي ارتباط با رد درخواست سال 
گذشته رستمي نباشد، موضوعی كه باعث شده تا 
عنوان شود كه ترس از پناهندگي رستمي دليل 

عدم صدور ويزاي اين وزنه بردار است. 
با اين حال رس��تمي ديروز سكوتش را شكست و 
شايعه پناهندگي اش را كذب محض خواند. كيانوش 
با بيان اينكه درباره عدم صدور ويزا و مشكل به وجود 
آمده اطلاع دقيقي ندارد و فدراسيون بايد پاسخگو 
باشد به پايگاه خبري ورزش سه مي گويد: »ا ز نظر 
من كلمه پناهندگي مي تواند عين ذلت باشد و هر 
كسي كه كيانوش رستمي را بشناسد، مي داند كه 
اهل ذلت نيست. من براي كس��ي كه خود را فرد 
ايراني تلقي  كند و بخواهد به پناهندگي تن بدهد 
و براي كشور ديگری افتخارآفريني كند، متأسفم. 
خودم هيچ وقت به اين موضوع فكر نكردم و اصلًا 

دوست ندارم از اين به بعد هم به آن فكر كنم.«
وي در ادامه مي افزايد: »من اگر مي خواس��تم به 
چنين موضوعاتي فكر كنم، پيشنهادهايي را كه 
بعد از المپيک داشتم، قبول مي كردم كه از لحاظ 
مالي هم قاب��ل توجه و نجومي بود. م��ا در ايران با 
ارزش هايم��ان زندگي كرديم، پ��رورش يافتيم و 
قهرمان شديم. ما مديون شهدا و جانبازان هستيم و 
پاسدار قطره قطره خون اين بزرگواران خواهيم بود. 
چطور ممكن است كه درخواست پناهندگي كنيم؟ 
ما با عزت در كش��ورمان زندگي مي كنيم، ورزش 

مي كنيم و ا ن شاءالله با عزت خواهيم مرد.«

کشتي ايران و مافیا! باور کردني نیست
رسم بر اين بوده و هست كه كشتي را به عنوان رشته پهلواني و ورزش 
جوانمردي مي شناختيم و مي شناس��يم، رشته اي كه مردم پهلوانان و 
قهرمانان آن را با نگاهي ديگر مي بينند و از آنها نسبت به ساير قهرمانان، 

توقع و انتظارات ديگري دارند. 
خب از كشتي جز اين هم انتظار نمي رود، اما بحث بر سر اين است كه 
وقتي س��روصداي اعتراض ها بلند و تعداد انتقادات به يک اتفاق زياد 
مي شود، آن وقت بايد حساس شد. وقتي يک نفر حرف از تباني مي زند 
به راحتي مي شود آن را به عدم نتيجه گيري يا خيلي چيزهاي ديگر ربط 
داد، اما وقتي تعداد بيشتر مي شود آن وقت بايد قصه را دنبال كرد، بايد 
پيگير شد تا وضعيت مشخص شود. كشتي ايران، يک ورزش پهلواني 
و جوانمردانه است كه مردم به خاطر همين مرام دوستش دارند و آن را 
ورزش اول خود مي نامند، اما اگر قرار باشد ذره اي بي عدالتي، تبعيض يا 
خداي ناكرده ناجوانمردي در آن مشاهده كنند، آن وقت است كه خيلي 

راحت از آن فاصله مي گيرند.
اتفاقات فينال رقابت هاي ليگ كشتي در كاشان بايد از سوي فدراسيون 
به دقت مورد بررسي قرار گيرد، اينكه همه را متهم به صحبت با رسانه ها 
و آوردن س��ند و مدرک كنيم نه تنها پاسخ مناسبي براي حاشيه هاي 
به وجود آمده، نيست بلكه آتش اين اتفاق را شعله ورتر مي كند. به نظر 
مي رسد فدراسيون كشتي بايد در اين خصوص شفاف سازي كند، اينكه 
چرا سه كشتي گير يكي از فيناليست ها در روز مسابقه نهايي از تركيب 
كنار گذاشته مي شوند، براي علاقه مندان به اين رشته جاي سؤال است 
و اين پرسش زماني برجسته تر و جدي تر مي شود كه حرف از مافياي 

كشتي به ميان مي آيد.
مافيا و كشتي ايران؟ اين يعني فاجعه، يعني اينكه كشتي ايران از مرام 
و رسمش فاصله گرفته و ما به س��ختي بر اين باوريم كه چنين نيست. 
كشتي ايران همواره خود قرباني مافياي كشتي جهاني بوده و اينقدر از 
آن ضربه خورده كه هرگز نمي توان تصور كرد كه حالا خود صاحب مافيا 

و اين قبيل حق خوري ها باشد، اما...
اما بايد حقايق روشن شود، بايد تكليف اين اتهام براي هميشه روشن 
شود كه اگر نشد آن وقت بايد حرف هاي امروز را شروع يک اتفاق تلخ 
دانست، حرف هايي كه امروز توسط يک يا دو نفر زده مي شود و شايد 
به سبب برخي اختلاف سليقه ها باشد، تكرارشان باعث سلب اطمينان 
مردم از ورزش اول و مسئولان آن مي شود. مردم ايران، مردم كشتي فهم 
و كشتي دوستي هستند و به كشتي، كشتي گيران و فدراسيون آن هم 
اطمينان دارند،  اما حقيقت اين است كه وقتي حرف مافيا و تباني زياد 
شود، آن وقت خيلي راحت نگاه احترام آميز همين مردم به كشتي عوض 
مي شود، آن وقت كشتي بايد به اندازه قدمت تاريخي اش هزينه دهد تا 

شايد بتواند اطمينان و نگاه خاص مردم را به سوي خود بازگرداند.
كش��تي ورزش اول ماس��ت. ورزش پهلوان��ي و جوانم��ردي، ورزش 
دوست داشتني ماست. كشتي را دوست داريم. قهرمانان و پهلوانانش را 
دوست داريم و مي دانيم كه خاک خورده هاي تشک كشتي و بزرگان آن 
دغدغه كشتي دارند، مي دانيم كه آنها حتماً پاسخ مناسبي براي بحث 
مافيا و تباني در كشتي دارند. حتماً پاسخ قانع كننده اي به اعتراض ها 
دارند و حتم��اً آنها را مج��اب خواهند كرد كه اش��تباهي رخ داده و نه 

مافيايي وجود دارد و نه تباني و زد و بندي صورت گرفته است.

رکابي قهرمان سنگ نوردي آسیا شد
الناز ركابي، سنگ نورد شايسته ايران كه به فينال رقابت هاي كاپ آسيا 
در ماده بولدرينگ صعود كرده بود با درخشش در فينال موفق به كسب 
مدال طلاي اين مسابقات ش��د. در اين رقابت ها كه در چين برگزار شد، 

سنگ نوردان سنگاپور، قزاقستان و چين به ترتيب دوم تا چهارم شدند.
------------------------------------------------------------

انتخاب سرمربي جديد بعد از انتخاب رئیس
ابراهيم جوادي، عضو شوراي فني تيم هاي كشتي آزاد زمان معرفي سرمربي 
جديد تيم ملي را بعد از برگزاري انتخابات رئيس فدراس��يون اعلام كرد. 
جوادي گفت: »محمد طلايي فعلاً سرمربي تيم ملي است، اما تغيير مربيان و 
كادر فني كشتي آزاد حتمي است. فعلاً همه چيز تحت تأثير انتخابات رئيس 

فدراسيون است و ما بعداً در اين خصوص تصميم گيري مي كنيم.«
------------------------------------------------------------

به هیچ کس قول ندادم
محسن بيرانوند، سرمربي تيم ملي وزنه برداري در خصوص خط خوردن نام 
براري از فهرست نهايي تيم ملي گفت: »به خاطر حذف از ليست تيم ملي نبايد 
تمام ارزش ها زير پا گذاشته شود، اگر به براري اجازه ندادم در تمرينات به 
وزنه هاي بيشتر حمله كند فقط به خاطر حفظ آمادگي و ركوردگيري نهايي 
و اصلي بود. من خودم از تمام بچه ها سؤال مي كردم كه كار خود را چگونه و با 

چه وزنه هايي شروع مي كنند و به هيچ كدام از بچه ها قول ندادم.«
------------------------------------------------------------

مسابقات اسلووني تجربه خوبي بود
رضا خيرخواه، س��رمربي تيم ملي ژيمناس��تيک گفت: »70 درصد تيم 
اعزامي ايران به مسابقات بين المللي اسلووني را جوان ها تشكيل مي دادند. 
اين جوانان تاكنون در هيچ رقابت بين المللي حاضر نشده بودند. بنابراين 
مسابقات اسلووني تجربه بسيار ارزشمندي براي آنها محسوب مي شود.«
------------------------------------------------------------

برنامه کشتي جام باشگاه هاي جهان اعلام شد
چهارمين دوره رقابت هاي كشتي آزاد باش��گاه هاي جهان در روزهاي 
16 و 17 آذرماه به ميزباني ايران برگزار مي ش��ود. اين مسابقات در 10 
وزن و با دو كيلوگرم ارفاق براي كشتي گيران در هر وزن انجام مي شود. 
رقابت ها در صورت حضور شش يا 10 تيم در يک گروه و در صورتي كه 
تعداد تيم ها بيشتر از 10 باشد در دو گروه برگزار مي شود. هر كشور هم 
مي تواند با بيش از يک تيم در رقابت ها حاضر شود. وزن كشي رقابت ها 

نيز صبح روزهاي 16 و 17 آذر برگزار مي شود.

نبايد با متخلفان مدارس فوتبال مماشات کرد
تب فوتبال در كش��ور ما بس��يار بالاست. 
نوجوانان و جوانان زيادي آرزوي فوتباليست 
شدن را در سر مي پرورانند و خانواده هاي 
بس��ياري دوس��ت دارند فرزندان خود را 
در قامت يک فوتباليس��ت در تيم ملي به 
تماشا بنشينند. همين آرزوهاي قشنگ، 
سال هاست كه به كار مدارس فوتبال رونقي 
چشمگير داده و فضاي سوءاستفاده را براي 
افراد سودجو فراهم كرده است، چراكه اكثر 
پدر و مادرها از سر ناآگاهي فرزندان خود را بي هيچ تحقيقي به نزديک ترين 
مدرسه فوتبال مي فرس��تند. حال آنكه عدم تحقيق در خصوص مكاني 
كه نونهالان، نوجوانان و حتي جوانان براي آموزش به آن وارد مي شوند، 
مي تواند زندگي آنان را تحت تأثير قرار دهد. مدارس فوتبال بايد همواره 
زير ذره بين باش��د. نبايد صرفاً به دليل داشتن مدرک مربيگري مجوزي 
براي برپايي آن داده ش��ود. اين مدارس قرار است آينده فوتبال و جوانان 
جامعه را بسازند كه جدا از مسائل پيچيده فني بايد از نظر اخلاقي نيز در 
سلامت كامل باشند. نحوه برخورد با فرزندان ما در اين مدارس اهميت 
زيادي دارد. مربيان بايد بدانند به چه شكلي بايد با نونهال، نوجوان و جواني 
كه با رؤياي فوتباليست شدن آمده، برخورد كنند. حد و حدودها چطور 
بايد رعايت ش��ود و مس��ائل اخلاقي در نظر گرفته و آموزش داده شود. 
سوءاستفاده از كودكان مردم در اين مدارس با بهره گرفتن از نام بزرگان 
فوتبال كم نبوده است. البته امروز حرف هايي در خصوص برخورد و پلمب 
برخي مدارس متخلف شنيده مي شود. در خصوص فساد موجود كه منجر 
به بسته شدن آنها شده، فساد مدارس فوتبال به شكل هاي مختلفي بوده 
و دس��ته بندي هاي خود را دارد، اما بايد در اين زمينه شفاف سازي شود. 
بايد آگاهي داده شود و مماش��اتي در كار نباشد تا متخلفان با بستن يک 
مدرسه فوتبال سراغ مدرسه بعدي نروند و اهداف نادرست خود را در جايي 
ديگر پياده نكنند. گاهي اين فس��اد مالي و گاه تعرض به كودكان است. 
بايد برخوردها و نظارت ها جدي و دقيق باشد تا كسي به خود اجازه رفتار 
نادرست را ندهد. بايد شفاف مردم را آگاه و با متخلفان برخورد كرد. اينها 
آينده هاي مملكت و فوتبال هستند كه قبل از هر چيزي رعايت مسائل 

اخلاقي و آموزش آن بايد برايشان در اولويت باشد و بعد مسائل فني.
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

نگاه ويژه کلید موفقیت ورزش است
س��رمربي تيم ملي فوتبال نوجوانان ابراز 
اميدواري ك��رد كه نگاه ويژه مس��ئولان 
به فوتبال و س��اير رش��ته هاي ورزش��ي 
تداوم داشته باش��د. عباس چمنيان پس 
از درخش��ش تيمش در ج��ام جهاني در 
جلس��ه اي با وزير ورزش از موفقيت هاي 
روزافزون ورزش ايران گفت: »اين ديدار نشان مي دهد كه وزير ورزش 
و جوانان نسبت به فرزندان اين مرز و بوم كه كسب افتخار كردند، نگاه 
ويژه  و توأم با احترام دارد. اميدوارم در سايه برنامه ريزي ها و پيگيري  در 
آينده شاهد اين باشيم كه هم در رشته فوتبال و هم در ساير رشته ها 
اين موفقيت ها استمرار داشته باشد. كساني كه براي اعتلاي نام ايران 
تلاش مي كنند، شايسته احترام و تقدير هستند و باور دارم با اين نگاه 

ويژه ، ورزش كشور موفقيت هاي بيشتري به خود خواهد ديد.«

طارمي به اختلاس هم متهم مي شود؟
محسنی اژه اي از احتمال ورود دادستاني 
به پرونده مهدي طارمي خبر داد. در حالي 
قرارداد مهاجم پرس��پوليس با تيم ريزه 
اس��پورت تركيه، طارمي را ب��ه چهار ماه 
محروميت و سرخپوش��ان را به دو فصل 
محروميت از نقل و انتقالات محكوم كرده 
كه بحث جعلي بودن قرارداد اين بازيكن با پرسپوليس قوه قضائيه را 
نيز نسبت به اين ماجرا حساس كرده است. سخنگوي قوه قضائيه در 
پاسخ به سؤال خبرنگاران در اين خصوص اظهار داشت: »دادستاني 
به اين پرونده ها ورود مي كند و اگر اين فرض هايي كه گفتيد با قرارداد 
صوري و جعلي برداشت شود، تحت عنوان اختلاس مطرح مي شود و 
اگر رخ بدهد، آن وقت مي توان به اين مسئله ورود كرد. اگر دولتي هم 

باشد سازمان بازرسي و مدعي العموم مي تواند ورود كند.«

دنيا حيدري

فريدون حسن

تقدير از دايي در مراسم بدرقه
مراسم بدرقه تيم هاي ملي فوتبال س��احلي و تيم فوتبال زير 19 سال 
كش��ورمان كه به ترتيب عازم رقابت ه��اي جام بين ق��اره اي امارات و 
مسابقات مقدماتي قهرماني آسيا در اردن شدند، مهماني ويژه داشت. 
علي دايي، اسطوره فوتبال ايران  از سوي مهدي تاج، محمدرضا ساكت 
و بقيه حاضران در اين مراسم مورد تقدير قرار گرفت. از دايي تقدير شد 
چون جاي تقدير هم دارد. فدراسيون فوتبال در طول سال هاي گذشته 
هيچگاه نتوانسته براي امثال دايي يک بازي خداحافظي و جشن تقدير 
درست و حسابي برپا كند، هرچند كه امثال دايي لوح هاي تقديرشان را 

پيش از اين از مردم گرفته اند.

مصائب کیانوش در راه ينگه دنیا!
از تكذيب شايعه پناهندگی رستمی تا احتمال غيبت در وزنه برداری قهرمانی جهان

مصطفي قنبرپور

كارشناس فوتبال 

ايگواين و يوونتوس بلاي جان ميلان
روسونري و مونتلا در وضعیت بحراني

خانواده ها گول اسامي مطرح را نخورند
پلمب مدارس غیرمجاز فوتبال!

اوضاع در ليگ ايتاليا آن طور كه هواداران ميلان و مالكان چينی اين تيم 
شيوا نوروزي

   فوتبال اروپا
انتظار داش��تند، پيش نمی رود و  باخت به يوونتوس اوضاع آث ميلان را 
بحراني تر از گذشته كرده است. آغاز هفته يازدهم سري آ ايتاليا با شكست 
2 بر صفر ميلان مقابل بانوي پير همراه بو د و سبب شد تا سرمربی جوان تيم قرمزپوش شهر ميلان شرايط 
سختی را برای ادامه نشستن روی نيمكت روسونری ها در پيش داشته باشد. تيم مونتلا كه فصلي سراسر 
ناكامي را پشت سر گذاشته اين بار در خانه مقابل يوونتوس تن به شكست داد تا ميلاني ها همچنان به 
سقوط خود در جدول رده بندي كالچو ادامه دهند. اين تيم دو هفته پيش نيز به اينتر باخته بود و در اين 
بازي هم دو گل ايگواين كار دست روسونري داد. ستاره آرژانتيني با اين دو گلي كه در سن سيرو به ثمر 
رساند، تعداد گل هاي زده اش در سري آ به عدد100 رسيد. وينچنزو مونتلا، سرمربي ميلان كه در آستانه 
بركناري از سمتش قرار دارد، نداشتن بازيكني چون ايگواين را عامل باخت تيمش مي داند: »بازي كاملًا 
پاياپاي بود و تنها تفاوت دو تيم ايگواين بود. اين مهاجم توانست بازي را 
به سود يوونتوس تمام كند و دو گل زيبا به ثمر برساند. ميلان 
بازي خوبي به نمايش گذاش��ت و از عملكرد بازيكنان راضي 
هستم. كمي خسته بوديم و يوونتوس سرحال تر بود. سرمربي 
ميلان ادامه  مي دهد: بازي خوبي را به نمايش گذاشتيم و چند 
فرصت خوب را روي دروازه  حريف خلق كرديم، اما نتوانستيم از 
آنها استفاده كنيم. برعكس يوونتوس از فرصت هاي خود به خوبي 
استفاده كرد. ميلان برابر تيم هاي بزرگ عملكرد خوبي از خود نشان 
داده است. اگر مي خواهيم خوب نتيجه  بگيريم بايد در زدن ضربات 
نهايي دقت كنيم. ايگواين روي دو فرصتي كه به دست آورد، دو 
گل به ثمر رس��اند و اين تفاوت ما با يوونت��وس بود. هر تيمي 
بازيكني مانند ايگواين ندارد. اين ديدار به پايان رسيد و بايد به 
ليگ اروپا فكر كرد. اميدوارم كه اين نتايج بد ما تمام شود.« در 
شش بازي گذشته آث ميلان سه شكست، دو تساوي و تنها يک 
برد به دست آورده است. آلگري، سرمربي يووه از اينكه تيمش 
با گلزني ايگواين س��ه امتياز ديگر به اندوخته هايشان اضافه 
كرده، خوشحال است: »پيروز شدن در سن سيرو برابر ميلان 
اصلاً آسان نيست. هميشه رقابت شديدي بين ميلان و يوونتوس 
وجود داشته اس��ت. تيم ما بهتر از ميلان بازي كرد و شايسته 
پيروزي هم بود. در كارهاي هجومي بهتر از حريف ظاهر شديم و 
با بازي خوب خود سه امتياز را به دست آورديم. الان ديگر بايد 

اين ديدار را فراموش و به ليگ قهرمانان اروپا فكر كرد.«

پيگيري هاي كميته 
اشرف رامين

   حاشيه
اخلاق فدراس��يون 
فوتبال و قوه قضائيه 
به ثمر نشست و دادس��راي فرهنگ و رسانه تهران 
دس��تور پلمب و تعطيل��ي 116 مدرس��ه فوتبال 
غيرمجاز را صادر كرد و از ادام��ه فعاليت هاي آنها 
جلوگيري شد. تخلف اين تعداد از مدارس فوتبال 
براي مسئولان محرز شده و حالا با تعطيلي و پلمب 
اين مراكز به زودي به تخلفات مختلف افراد فعال در 
اين 116 مدرسه در قوه قضائيه رسيدگي مي شود. 
اعمال مجرمانه زيادي در سال هاي اخير در برخي از 
اين م��دارس كه به ظاهر براي آم��وزش فوتبال به 
نونهالان و نوجوانان داير مي شوند، سر زده است تا 
جايي كه پرونده هاي زيادي در محاكم قضايي به 
موضوع تخلفات مدارس فوتبال مربوط مي ش��ود. 
شش سال پيش موضوع فساد در مدارس فوتبال 
رسانه اي شد، موضوعي كه ابعاد گسترده اي از جمله 
تخلفات مالي گسترده و همچنين فساد اخلاقي را 
دربر مي گرفت. با وجود اينكه بسياري تلاش كردند 
تا واقعيت هاي تلخ رخ داده را انكار و اذهان عمومي را 
منحرف كنند، اما افشاگري هاي زيادي در سال هاي 
گذشته در اين خصوص صورت گرفته است. برخورد 
مس��تمر و تأثيرگذار با متخلفان اين جرايم انتظار 

عموم مردم به ويژه فعالان فوتبال بود، انتظاري كه 
هنوز رضايت كامل م��ردم و فوتبالي ها را به همراه 
نداشته است. در شهرهاي مختلف مدارس زيادي با 
استفاده از اسامي شناخته شده، برپا شده اند و هنوز 
مشخص نيس��ت كه خانواده ها به كدام يک از اين 
مدرس��ه ها مي توانند اعتماد كنند! اگرچه مراجع 
قضايي و ذي صلاح تاكنون مدارس غيرمجاز زيادي 
را تعطيل و از ادامه فعاليت شان جلوگيري كرده اند، 
اما هنوز هم مراكز زيادي اقدام به سوءاس��تفاده از 
اعتماد خانواده ها مي كنند. روز گذشته خبرگزاري 
ميزان در گزارش��ي از مرحله جديد برخورد با اين 
متخلفان خبر داد؛ در نتيجه تحقيقات گسترده و 
بررس��ي هاي قانوني صورت گرفته توسط مراجع 
ذي صلاح و جمع بندي چندين پرونده مهم فساد 
مالي و اخلاقي در مدارس فوتبال در سال هاي اخير 
تخلف 116 مدرس��ه فوتبال براي مسئولان محرز 
شده و حالا با تعطيلي و پلمب اين مراكز به زودي 
تخلفات مختلف اين افراد بررسي مي شود. گويا در 
اين ماجرا پاي چند چهره نسبتاً سرشناس كه نام آنها 
بار ها به گوش اهالي فوتبال رسيده و شناخت زيادي 
از آنها وجود دارد هم در بين متخلفان ديده مي شود 
و اين افراد فوتبالي ش��ناخته شده در بعضي از اين 

116 مدرسه فوتبال متخلف فعاليت داشته اند!


